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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2014 
§  57-71 

Tid: Tisdagen den 20 maj  kl. 17.30–17.55 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Götalandsvägen 230, hus 25, lokal 

Stockholm/London 

 

Justerat : 2014-05-21 
 

Regina Kevius 

   

Emilia Bjuggren 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S)  fr.o.m. § 68.  

Mehdi Oguzsoy (V) 
 

Ersättare: 
Bo Sundin (M)  Tjänstgörande ersättare   

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)  Tjänstgörande ersättare 

Fredrik Ståhl (S)  Tjänstgörande ersättare t.o.m. § 67 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Axel Nekham (MP)  Tjänstgörande ersättare 
 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal) 

Håkan Brodén (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 
 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Erik 

Odenlid nämndsekreterare. 
 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 67 
Kostnadsutveckling för konstgräsplaner                                                
Svar på skrivelse från Regina Kevius m fl. (M), Daniele Fava (FP),  
Fredric Ericsson (C) och Leif Kroon (KD) 
Dnr. 017-325-2014 

 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-04-30. 
Regina Kevius m.fl. (M), Daniele Fava (FP), Fredric Ericsson (C) och Leif Kroon (KD) 

önskar i skrivelse till idrottsnämnden få svar på hur det kommer sig att konstgräsplanerna blir 

dyrare, hur förvaltningen arbetar med att minska kostnaderna för anläggandet av 

konstgräsplaner på sikt och hur dialogen med fastighetskontoret om kravställningar för 

upphandlingen av konstgräsplaner har utvecklats.  

 

Förvaltningen har jämfört kostnaderna för anläggande av konstgräs under perioden 2009-

2014. Kostnaderna redovisas i ärendet.   

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 

 

 

 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

 


